
Obecné zastupiteľstvo Malé Zlievce 

Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievcach, konaného 

dňa 8. 3. 2022 o 17:00 hod. 

 

Prítomní poslanci: Ing. Katarína Kériová, Mgr. Miroslav Filkus, Ing. Radoslava  

Filkusová, Ing. Zdenko Veselka, Ing. Igor Gazdík 

 

Program : 

        1. Otvorenie zasadnutia 

        2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

        3. Schválenie plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2022 

        4. Prerokovanie ročnej správy hlavnej kontrolórky obce za rok 2021 

        5. Otázky poslancov 

        6. Záver 

 

Bod 1. 

Rokovanie obecného zastupiteľstva sa začalo o 17:00 hodine a viedol ho  

starosta obce. Prebehlo v kaplnke Božieho milosrdenstva kvôli dodržaniu 

protipandemických opatrení. Prítomní poslanci si schválili program, podľa 

bodov uvedených v pozvánke. Poslanci sa nepodpisovali do prezenčnej listiny a 

ich prítomnosť bude písomne zaznamenaná v zápisnici. 

 

Bod 2.  

Za overovateľov tejto zápisnice boli určení Ing. Katarína Kériová a  Mgr. 

Miroslav Filkus. Zapisovateľom tejto zápisnice nebude určený nikto, nakoľko sa 

pani Erika Vanková nemohla zúčastniť tohto zasadnutia kvôli zdravotným 

problémom. Z takého istého dôvodu bola ospravedlnená aj hlavná kontrolórka 

obce Mgr. Soňa Filkusová.  

Bod 3.  

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na prvý polrok  

2022 bol zverejnený na úradnej tabuli dňa 18. 2. 2022.  

 

 

 



Bod 4.  

Dňa 28. 2. 2022 nám bola doručená správa o kontrolnej činnosti. Túto predložila 

hlavná kontrolórka obce Mgr. Soňa Filkusová a následne sme ju dňa 1. 3. 2022 

preposlali všetkým poslancom obecného zastupiteľstva. Starosta obce Jozef 

Filkus sa vyjadril k jednému z bodov tejto správy. Je pravda, že nie všetci 

daňovníci majú splnenú daňovú povinnosť. Z tohto dôvodu sme začali v štyroch 

prípadoch aj exekučné konania. V jednom prípade nám bola zaplatená čiastka 

daňového nedoplatku. Tu došlo k ochote spolupracovať, ale v ďalších prípadoch 

pokračujeme vo vymáhaní. Budeme musieť využiť aj inštitút záložného práva.  

V tejto oblasti sa celkovo zlepšila platobná disciplína. Máme však obavu 

z ďalšieho vývoja. Pán poslanec Ing. Zdenko Veselka informoval, že prevzal 

pozemky spravované Slovenským pozemkovým fondom. Tieto boli 

nevyužívané po bývalom nájomcovi. Pán poslanec Ing. Igor Gazdík hovoril, že 

zákon už bol zmenený, aby dlžníkom nebolo umožnené vytvárať ďalšie 

spoločnosti. Podľa starostu sa táto skutočnosť dá bez problémov obchádzať. 

Účinnejšie by bolo, neposkytovať dlžníkom dotácie.  

Bod 5.  

Pán poslanec Ing. Zdenko Veselka sa zaujímal o predloženie podkladov na 

rekonštrukciu verejného osvetlenia. Chcel vedieť, ako riešime podnety podávané 

občanmi, nakoľko hlavná kontrolórka obce uviedla vo svojej správe, že neboli 

žiadne. Poukázal aj na problémy staršej pani, žijúcej v bývalej 

družstevnej  bytovke. Pýtal sa aj na rodinu z Ukrajiny, ktorá býva dočasne 

v našej obci a ako sa jej dá pomôcť.  

Odpoveď starostu: za spotrebu elektrickej energie na verejnom osvetlení sme 

v roku 2021 zaplatili 1 100 €. Pri cene 400 € nedokážeme zatiaľ vymeniť vyšší 

počet Led svietidiel. Každý podnet riešime podľa potreby. Oficiálne písomné 

sťažnosti sme nemali dlhší čas. Preto je to tak uvedené v správe hlavnej 

kontrolórky. Pani Vierka býva v obci od novembra 2021 v prenajatom byte. 

Trvalý pobyt má v meste Prievidza. Pomohli sme jej pri zabezpečení 

vykurovania počas zimného obdobia. Neboli na ňu žiadne sťažnosti, ale po 

návšteve dcéry sa situácia veľmi zhoršila a rieši sa naďalej. Pomoc pre ľudí 

z Ukrajiny je na každom z nás, podľa vlastného uváženia.   

Pani poslankyňa Ing. Radoslava Filkusová povedala, že pred ich domom 

nesvieti pouličné osvetlenie.  

Odpoveď starostu: táto závada bude čím skôr odstránená.  



Pani poslankyňa Ing. Katarína Kériová chcela tiež riešiť problematiku 

spolunažívania v bývalej družstevnej  bytovke, kde minulú sobotu bola aj 

privolaná polícia.  

Odpoveď starostu: celá situácia nás veľmi mrzí a stále hľadáme riešenie. 

Ľuďom však nedokážeme prikázať, aby medzi sebou lepšie vychádzali. Majiteľ 

bytu dokonca uvažuje o skončení nájomného vzťahu.  

Pán poslanec Mgr. Miroslav Filkus hovoril o veľkých ťažkostiach Ukrajincov 

a vyslovil sa aj za individuálnu pomoc.   

Pán poslanec Ing. Igor Gazdík  sa pýtal na nefunkčnosť miestneho rozhlasu, 

lebo  pri vyhlasovaní nie je dobre počuť. Chcel vedieť výšku podielových daní 

v tomto roku a aký je stav na obecnom účte. Upozornil na skončenie funkčného 

obdobia hlavnej kontrolórky obce. Podľa neho môže zatiaľ pokračovať vo 

funkcii, ale je možné aj vyhlásiť novú voľbu. Navrhol aj konkrétnu pomoc pre 

Ukrajinu. Svoje odmeny venuje na tento účel.  

Odpoveď starostu: na zariadení miestneho rozhlasu máme poškodenú 

koncovku, ale táto má vplyv len na hudobnú produkciu. Pri vyhlasovaní sa 

budeme snažiť hlasnejšie hovoriť. Výška podielových daní nás zatiaľ príjemne 

prekvapila. Za prvé tri mesiace bude plnenie na viac ako 30% z ročného výnosu. 

V januári sme dostali takmer 8 000 €, čo je zatiaľ historické maximum. Na účte 

máme cez 55 000 € ale suma 42 027 € je účelová. Voľba hlavného kontrolóra 

obce je v právomoci obecného zastupiteľstva.  

V diskusii k jednotlivým podnetom zaujali poslanci nasledovné stanoviská : 

➢ Navrhli oznamy obce zasielať aj formou SMS správy. 

➢ Dohodli sa, že funkciu hlavnej kontrolórky obce bude vykonávať naďalej 

Mrg. Soňa Filkusová. Jej obdobie sa predĺži do skončenia krízovej situácie 

a následnej voľby. Poslanci však môžu toto rozhodnutie zmeniť kedykoľvek.  

➢ Odmeny poslancov za roky 2020 a 2021 sa rozhodli venovať v plnej výške 

na pomoc Ukrajine.  

Starosta informoval prítomných o zabezpečení projektu dokončenia chodníka. 

Účelové prostriedky, vedené na bežnom účte, musia byť použité v tomto roku. 

Ceny stavebných materiálov rastú vysokým tempom. Z tohto dôvodu máme 

obavy, či ho dokážeme zrealizovať v potrebnej podobe. Urobíme všetko pre to, 

aby sme naplnili všetky zmluvné podmienky.  Zároveň sa poďakoval všetkým 

poslancom za ochotu pomáhať ľuďom v núdzi.   

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva bolo ukončené o 18:35 hodine. 



Uznesenia 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 8. 3. 2022 

 

K bodu 3.                                                                                                    1/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo v zmysle § 18f zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení, predložený plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2022. 

Tento je priložený k tejto zápisnici. 

Za toto uznesenie hlasovali 5 poslanci 

 

K bodu 4.                                                                                                    2/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie ročnú správu hlavnej kontrolórky 

obce, ktorú predložila Mgr. Soňa Filkusová. 

Za toto uznesenie hlasovali 5 poslanci 

 

K bodu 5.                                                                                                    3/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo postup pri pomoci Ukrajine. Suma vo výške 

1 500 €, je súčtom odmien poslancov za roky 2020 a 2021. Poslanci sa ich 

vzdali a v plnej výške ich darovali na tento účel. Čiastka 200 € je určená na 

nákup potravín pre ukrajinskú rodinu, ktorá je ubytovaná v našej obci. V prípade 

príchodu ďalších vojnových utečencov, budeme postupovať rovnako.  

Za toto uznesenie hlasovali 5 poslanci 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

Ing. Katarína Kériová      ..............................................  

Mgr. Miroslav Filkus       .............................................  

  

 

 

 

                                                                                                        Jozef Filkus  

                                                                                                        starosta obce 


